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Wij zijn het volledig eens met het wijzigingsvoorstel om extra budget beschikbaar te stellen 
voor mensen die maximaal een mbo-4 opleiding hebben genoten. De behoefte aan 
vakmensen op de arbeidsmarkt is enorm groot. De arbeidsmarkt kampt met een ongekende 
krapte. Als mbo-instellingen onderzoeken wij voortdurend de mogelijkheden voor kansrijke 
beroepen door middel van scholing. Onze missie is dan ook door allerlei ontwikkelingen die 
op ons afkomen ervoor te zorgen dat vakmensen arbeidsfit blijven. Scholing is hierbij 
belangrijk. En extra middelen voor deze groep via het aanvullende STAP-budget biedt meer 
arbeidskansen. Zo is deze groep ook beter voorbereid op wat de toekomst brengt. 
 
Naast het extra geld is het volgens ons ook belangrijk welk aanbod komt in aanmerking voor 
extra budget. Denk goed na over arbeidsmarktgerichte opleidingen en cursussen om de 
tekorten op de arbeidsmarkt in deze sectoren tegen te gaan. Veel tekorten zijn er juist ook op 
de mbo beroepen. 
 
Daarnaast vinden wij het belangrijk om te benadrukken dat deze mbo doelgroep, die wellicht 
de meeste behoefte heeft aan extra scholing, op dit moment het minst gebruikmaakt van 
deze regeling. Door middel van deze wijziging kunnen we ervoor zorgen dat deze groep de 
kans krijgt om zich te ontwikkelen en hun kansen op de arbeidsmarkt te vergroten. 
 
Graag willen we onder de aandacht brengen dat de Subsidieregeling STAP-budget in 2022 
steeds binnen een korte tijd op was. Wij denken ook dat we zelfs groepen missen alleen al 
om het praktische feit, om 10.00 uur achter de laptop/computer zitten. 
Het aanmeldmoment om 10.00 uur op een doordeweekse werkdag is een drempel voor veel 
werkende vakmensen (mbo-ers). Het is lastig als je in de verpleging, het verzorgingstehuis 
aan het werk bent, als chauffeur onderweg bent of de hele dag op de heftruck zit, om “even” 
achter de laptop te gaan zitten. Wij denken dan ook echt dat hier goed over na gedacht dient 
te worden. Mooi als dit kan met de aanvullende middelen die met deze wijzigingsregeling 
worden toegevoegd voor de mbo doelgroep. Zeker een extra stimulans maar kijk hierbij ook 
goed naar de praktische zaken rondom aanmelden. In Brabant hebben we ervaringen 
opgedaan met NL leert door. In een mooi dashboard konden we de aanmeldingen volgen. 
Wat echt opviel is dat de meeste aanmeldingen in de avond of in het weekend waren. 
Daarnaast konden we als opleider ook zelf bepalen welk aanbod arbeidsmarkt relevant is in 
de regio en dit aanbod werd geplaats en uitgevoerd. Als opleider had je dus meer regie, met 
eigen budget. Waar uiteindelijk meer dan 1600 mbo-ers gebruik van hebben gemaakt. En 
daar doen we het allemaal voor toch! 
 
 
Wij zijn uiteraard bereid hierover van gedachten te wisselen en onze ervaringen te delen, 
 
Joan Adriaanse, projectleider LLO Kennispact MBO Brabant/onderwijsmanager Curio 
 
 
 
 
 
 
 


